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Protokół Nr VI/24 
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego 

odbytej w dniu 24 września 2024 r. 
w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 

 

 
Punkt 1 (czas 0:00- 1:45) 

Przewodnicząca Rady Powiatu Violetta Zbytek rozpoczęła sesję o godzinie 13:00  
i przywitała serdecznie Panie i Panów Radnych oraz wszystkich zaproszonych gości 
przybyłych na sesję. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy 14 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 

 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radny M. Chojnacki, Radny 
J. Grzymała, Radny P. Tylman. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej 
nadzwyczajnej sesji został Radnym dostarczony, zgodnie z propozycją zawartą we 
wniosku Zarządu Powiatu z dnia 16 września 2024 r. o zwołanie sesji nadzwyczajnej 
i odczytała porządek obrad.  

 
Radni mogą zmienić proponowany przez Zarząd porządek obrad bezwzględną 

większością głosów, z zastrzeżeniem, że zmiana taka zgodnie z art. 15 pkt. 8 ustawy  
o samorządzie powiatowym wymaga zgody wnioskodawcy, czyli Zarządu Powiatu.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Panie i Panowie Radni chcieliby 
wnieść zmiany do porządku obrad sesji? 

 
Nikt z Radnych nie zgłaszał zmian do porządku obrad. 

 
Treść wniosku o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 

Punkt 2 (czas 1:46-20:57) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024  – 
druk nr 287. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że Zarząd musiał 

zwołać sesję w trybie nadzwyczajnym, ponieważ w uchwale z dnia 13 września 2024 r., 
dotyczącej wyemitowania przez Powiat obligacji oraz zaciągnięcia pożyczki w Banku 
Gospodarki Krajowej, po zaczerpnięciu opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
wystąpiła konieczność zmian w pkt. 3 § 1, ze względu na zbyt małą ilość informacji, tj. 
brak rozpisania deficytu na kwoty. Jest to wymóg Regionalnej Izby Obrachunkowej, do  
uzyskania pozytywnej opinii w w.w. sprawie 

 
Radny P. Tylman przybył na sesję o godzinie 13:04. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Pani Skarbnik Powiatu zabierze głos. 

Pani Skarbnik powiedziała, że Pan Starosta na tą chwilę temat omówił.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który stwierdził, że nie zgadza się 

z interpretacją uchwały Pana Starosty, wskazując, iż w poprzedniej uchwale, wszystkie 
kwoty były szczegółowo rozpisane i kwota emisji obligacji wynosiła 7.700.000,00 zł, 
natomiast nowa uchwała miała by zawierać kwotę 6.000.000,00 zł. Zaznaczył,  
że pozostałe kwoty się nie zmieniły, jednak odnośnie kwoty emisji obligacji jest to wg. 
niego oczywista pomyłka.  Dopytał więc, o jakie uszczegółowienie chodzi? 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że chodzi 

o uszczegółowienie pkt. 3 § 1 uchwały, ponieważ w poprzedniej uchwale z dnia 
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13 września 2024 r. nie zostało to rozpisane, co zakwestionowała Regionalna Izba 
Obrachunkowa.  

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że w pkt. 3 § 5 

poprzedniej uchwały, zostały szczegółowo rozpisane kwoty, o których powiedział  
z tym, że kwota emisji obligacji została zwiększona o 1.700.000,00 zł, natomiast  
w nowej uchwale ta kwota nie widnieje. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik 

J.  Andrykowską. 
 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która wyjaśniła, iż w poprzedniej 

uchwale rozpisana była po przychodach kwota 7.700.000,00 zł, natomiast w nowej 
uchwale w pkt. 3 § 5, jest wskazane pokrycie deficytu 6.000.000,00 zł z obligacji, 
natomiast kwota 1.700.000,00 zł będzie to spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
Wyjaśniła również, że kwota przychodów i rozchodów się zgadza, a kwota deficytu była 
wskazana pokryciem przychodami i wszystko się zgadzało. Natomiast szczegółowość, 
którą wymaga Regionalna Izba Obrachunkowa, wynika z tego, że trzeba to rozpisać.  

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który spytał Panią Skarbnik o dokładną 

kwotę emisji obligacji. 
 
Pani Skarbnik J. Andrykowska udzieliła Panu Radnemu W. Włodarczykowi 

wyczerpującej odpowiedzi.  
 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który odczytał poszczególne kwoty 

pokrycia deficytu w budżecie.  
 
 Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która wyjaśniła, że odejmując 

przychody pokrywające deficyt, zostaje dokładnie kwota 1.700.000,00 zł, która zostanie 
przeznaczona na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który spytał jaki jest końcowy deficyt 

budżetu? Ponownie zapytał również, o kwotę emisji obligacji. 
 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, tłumacząc, że kwota wynosi 

7.700.000,00 zł. 
 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który stwierdził, że mówi o pierwszej 

podstawowej uchwale budżetowej z roku 2023 na rok 2024, że tam był zapisany deficyt 
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na kwotę 1.700.000,00 zł w wielkości spłaty kredytu na dany okres czasu. Spytał, czy 
kwotę emisji obligacji zakładamy na 7.700.000,00 zł.  

 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która potwierdziła, że taka jest 

wysokość tejże kwoty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają jeszcze pytania?  

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  

z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 

Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który spytał o kwotę emisji obligacji. 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która objaśniła kwoty w uchwale. 

Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który stwierdził, iż z nowej uchwały 
wynika, że obligacji bierzemy na 6.000.000,00 zł, a nie na 7.700.000,00 zł. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu K. Korczyński, który 
wytłumaczył, że zmieniany jest tylko pkt. 3 uchwały. Spytał Panią Skarbnik, czy kwota 
1.700.000,00 zł jest gdzieś uwzględniona. 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że kwota ta jest 
zaznaczona w poprzedniej uchwale Rady Powiatu z 13 września 2024 r. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu K. Korczyński, proponując 
przejrzenie poprzedniej uchwały. 

Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który zwracając się do Pani Skarbnik, 
poprosił o wyjaśnienie różnicy pomiędzy kwotami emisji obligacji. 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która odczytała pkt. 4 § 5 uchwały 
z 13 września 2024r.  

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który wyjaśnił, iż w nowej uchwale 
zmieniany jest tylko zapis pkt.3, ponieważ musi on zostać uszczegółowiony. 

Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który stwierdził, że ma wątpliwości co 
do kwoty wysokości emisji obligacji. 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który wyjaśnił, że zmiana zapisu wynika 
z wymogów przedstawionych przez Regionalna Izbę Obrachunkową. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 
2024 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu ponownie odczytała projekt uchwały i spytała, czy 

ktoś z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  2 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr VI/51/2024 zmieniającą uchwałę o zmianie uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024 r. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 

Punkt 3 (czas 20:58-21:15) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 13:21 zamknęła VI nadzwyczajną sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale 
Biuro Rady Powiatu. 

Protokołowała  Przewodnicząca Rady 

Patrycja Szkolnicka  Violetta Zbytek 

Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 


